
Kunnanjohtaja Vivi Marttilan tervehdys kesällä 2024           
 

Simon kunta jatkaa kulkuaan vihreän siirtymän etujoukoissa. Tämä on valtuuston viitoittama strategia. Paljon on 
tapahtunut parin viimeisen vuoden aikana. 

Vihreän siirtymän osalta julkaistiin kesäkuussa huikea varaus- ja hankesopimus eTehtaan kanssa mahdollisen 
vetytehtaan sekä jatkojalostustoimintojen osalta Karsikkoon. Tämä on kunnan tulevaisuuden kannalta todella 
merkittävä hanke. ���� 

Aurinkovoimaa rakennetaan Maliniin parhaillaan ja tämä on osa Eu-rahoitettavaa vihreän siirtymän hankkeita 
Suomessa. 60 MV puisto valmistuu vuoden 2025 loppuun mennessä. �� 

Tuulivoiman osalta on investoinneissa ollut muutama rauhallisempi vuosi, mutta kaavoituksessa on neljä tuulipuistoa 
ja noin 90 voimalaa lisää 64 toiminnan olevan voimalan lisäksi. Mikäli nämä kaikki toteutuvat, on kunnassa reilut 150 
tuulimyllyä. ���� 

Tuulivoiman kiinteistöverotulojen ansioista kuntatalous on tasapainossa ja rakennamme Simoon uutta 
yhtenäiskoulua. Rakentaminen on aloitettu vuoden 2024 alussa ja uusi koulu valmistuu vuoden 2025 loppuun 
mennessä. Koulu rakennetaan 220 oppilaalle sisältäen 1-9 luokat + lukio. Liikuntatilat on vastikään korjattu ja ne 
jäävät vanhan yläkoulun tiloihin. Tämä on Simon kunnan suurin yksittäinen investointi ja olemme todella kovasti 
innoissamme ja ylpeitä uudesta yhtenäiskoulusta! �������������� 

Kesäaikaan meitä simolaisia ja kesävieraita liikuutta kovasti pesäpallo! Simon Tuulivoima-Areenalla pelataan ja 
harjoitellaan ahkerasti. Ykköspesiksen miesten joukkuetta kannustamme suurin joukoin ja täysin katsomoin. Lisäksi 
Suomi-sarjaa pelataan sekä naisissa että miehissä ja nuorten sarjat pyörivät lähes kaikissa ikäluokissa. Joskus on 
sanottukin, että simolaiset syntyvätkin jo räpylä kädessä. Todella mukaansatempaavaa pesishuumaa!  ��������������� 

Simojokeen lohennousu on pari viimeisintä vuotta ollut vähän hiljaisempaa. Mutta onneksi lohi nousee ja saalistakin 
saadaan ja lohikanta on ollut tervettä. Simojokisuistossa pääväylä ruoppaukset saadaan kuntoon vielä tänä syksynä. Ei 
muuta kuin kireitä siimoja! ���������� 

Simoniemen uimarantaa kehitetään ja avantouintia varten on hankittu uudet tilat, jotka saadaan käyttöön syksyllä. 
Matonpesupaikkakin on ainakin tilapäisesti siirretty venesatamalaiturin läheisyyteen. Pappilan matkailualue myytiin 
usean vuoden hiljaisolon jälkeen huutokaupalla paikalliselle yrittäjälle jo edelliskeväänä. Alueen uudisrakentaminen 
edellyttää kaavamuutoksia, mutta muuta toimintaa Pappilassa on jo yrittäjien toimesta. Toivotamme matkailun 
kehittämishankkeelle kovasti onnea ja menestystä! Upea ranta-alue tosiaan säilyy ja kehittyy kuntalaisten ja kaikkien 
lomalaisten kesäiseksi olohuoneeksi. ������ 

Valtavat tiejärjestelyt vt-4 ja kaikki sen hulppeat risteysalueet valmistuivat viime syksynä. Meluaidat suojaavat 
lainsäätäjän edellyttämällä tavalla kuntakeskusta ja myös urheilukenttää. Ja näihinkin on jo silmä tottunut. Ranuantien 
uuden vt-4 ylikulkusillan sininen visualisointivalaistus on myös meidän uusi ylpeys. Kukaan ei saavu Simoon 
huomaamatta! ����������� 

Leuannokan upealla uudella asuinalueella on vielä tontteja vapaana, muutama myös vielä rantaan rajoittuvana. ���������� 
Alue on todella kaunis. Huolestusta herättänyt Karsikon teollisuuskaava-alue sijaitsee kuitenkin metsäisellä 
Karsikkoniemellä kahden kilometrin päässä. Eli Leuannokka säilyy omassa rauhassa.  

Ollaan simona Simoon! Hyväntuulen terveisin ja rakkaudesta Simoon ���� Vivi 
                                                                                                                                 


